
 Zápis 2. mimořádného zasedání akademického senátu ČVUT FEL 

 ze dne 4. 1. 2010 

 

Přítomní: Petr Boreš, Jindřich Fuka, Petr Habala, Karel Hoffmann, Jan Holub, Vítězslav Kříha, 
Miroslav Lev, Mirko Navara, Jiří Novák, Petr Olšák, Michal Pěchouček, Ivan Pravda, Petr 
Skalický, Karol Bujaček, Pavel Fexa, Zdeněk Houf, Michal Kubínyi, Karel Lebeda, Lenka 
Mudrová, Jakub Svatoš, Jiří Zemánek. 

Hosté: Boris Šimák, Marie Demlová, Pavel Mindl, Lenka Lhotská, Olga Štěpánková. 

Omluven: Jan Sláma. 

Neomluven: Jiří Dostál. 
 

Předsedající: Petr Habala 

Tajemník: Jiří Novák 

 
Toto mimořádné zasedání bylo svoláno za účelem projednání návrhu navazujícího magisterského 
programu BMII (Biomedicínské inženýrství a informatika). 

 

1. Schválení programu 2. mimořádného zasedání AS FEL       (14:05) 
  
 1. Schválení programu. 

2. Projednání návrhu akreditace magisterského studijního programu „Biomedicínské 
inženýrství a informatika“. 

 3. Organizace voleb do AS FEL 

 

Schválen  19 / 0 / 1 
 

 2. BMII  
Děkan Šimák a proděkan Mindl představili program. Následovala diskuse. Nejprve byly 

projednány technické nedostatky v dokumentech: 

- větší seznam senátora Lebedy byl již před jednáním zapracován, 
 - vypadlo "navazující" u jména programu, 
 - termín "fakultní knihovna" je třeba nahradit -> knihovna ČVUT (Bujaček, Kříha), 
 - vynechány dokumenty v novém archivu (Kříha), 
 - doporučena lepší specifikace předpokladů k přijetí (máme teď více předmětů stejného jména, 

Lebeda, Mudrová), 
 - vypadla fyzika v seznamu předpokladů (Kříha). 

Další část diskuse se zaměřila především na obsah dokumentů: 

Houf: Není specifikováno, které předměty budou doporučeny k doplnění chybějících základů. 
Lhotská, Štěpánková: Záleží na tom, odkud zájemci přicházejí, absolventům STM chybí jiné věci 
než absolventům EaI, dále hodně uchazečů zvenčí. 
Kříha: Diskutoval blíže obsah některých předmětů, náměty zejména k etice. 
Lhotská, Štěpánková: Etiku učí lidé z praxe, náměty asi budou v rámci seminářů diskutovány, 
uvítají připomínky písemně. 



Byl podán návrh usnesení: 

 

Usnesení M2/1 

AS FEL souhlasně projednal návrh akreditačních materiálů navazujícího magisterského studijního 
programu „Biomedicínské inženýrství a informatika“. 

 

Hlasování: 18 / 0 / 3 

 

 3. Příprava voleb do AS FEL  
  

 Byly krátce projednány podmínky pro přípravu voleb do AS FEL. V této souvislosti senát 
požádal členy akademické obce, kteří jsou ochotni pomoci s přípravou voleb, aby se přihlásili do 
volební komise. 

 

Různé.  

a) Předseda AS: 

- V reakci na připomínku senátu k fakultním stránkám informoval o jednání na kolegiu děkana -
chystá se výběrové řízení na novou podobu fakultních stránek (odklad řešení souvisel 
s úmyslem rektorátu sjednotit stránky v rámci ČVUT, tento úmysl nebyl realizován). 

- Výroční zpráva je připravována pro tisk, bude senátu předložena v konečné podobě, sleduje 
senátor Olšák. 

- Vyzval legislativní komisi ke svolání schůzky k projednání VaJ řádu tak, aby děkan mohl zvážit 
případné připomínky a návrh předložit na lednové jednání AS. 

- Připomněl neprojednaný návrh prof. Navary ke kvantifikovaným kritériím ČVUT v Praze pro 
habilitační řízení a pro řízení ke jmenování profesorem a požádal ho o svolání komise k tomuto 
tématu do příštího jednání AS. 

 
b) Proběhla diskuse ke kvalitě formální stránky předkládaných materiálů. Senátoři Lebeda, Navara 
a Pěchouček vyzvali vedení k pečlivější přípravě předkládaných materiálů. Děkan upozornil na 
praktické hledisko, projednávané materiály jsou pak měněny a případná pečlivá korektura vyjde 
vniveč, je lepší ji udělat po projednání. Závěr diskuse vyzněl do konstatování, že je třeba se snažit 
o co nejlepší úroveň, formální chyby ruší při čtení. U dokumentů, které schvalujeme, bychom již 
měli mít hotové znění. 
 

 

Termín dalšího zasedání AS FEL 29. 1. 2010 od 9.00 hod. 

(Byl určen na závěr 30. řádného zasedání.) 

 

 


